
 

 

 

ΣΥΝΟΨΗ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ ΠΡΥΤΑΝΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
ΣΥΝΕΔΡΙΑ Αρ. 201 

20 Δεκεμβρίου 2022 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο: 

1. Ενέκρινε αιτήματα απασχόλησης Ερευνητικών Συνεργατών/τιδων  που βρίσκονταν στην 

ημερήσια διάταξη. 

2. Αποφάσισε ομόφωνα, έπειτα από εισήγηση του ΑΑΥ, όπως καθορίσει τη σύνθεση της ομάδας 
εργασίας για αξιολόγηση και ανάλυση των αποτελεσμάτων της κατάταξης του 
Πανεπιστημίου στα rankings του Times Higher Education World Academic ούτως ώστε να 
μελετηθούν τρόποι για αναβάθμιση της θέσης του Πανεπιστημίου, ως ακολούθως: 

1. Πρύτανης 

2. ΑΑΥ 

3. ΔΔΟ 

4. Καθ. Σωτήρης Καλογήρου 

5. Αναπληρώτρια Καθ. Άννα Ζαρκάδα 

6. Ολυμπία Μαρκίδου, Λειτουργός στο Γραφείο ΑΑΥ 

Το Πρυτανικό Συμβούλιο διευκρινίζει ότι οι εισηγήσεις της εν λόγω ομάδας θα υποβάλλονται 
στην Επιτροπή Εσωτερικής Ποιότητας.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

3. Αποφάσισε ομόφωνα όπως για σκοπούς καλύτερης ενημέρωσης, δοθούν οδηγίες στις/στους 
Γραμματείς που υποστηρίζουν διοικητικά Συγκλητικές Επιτροπές για κοινοποίηση των 
Ημερησίων Διατάξεων των Συγκλητικών Επιτροπών στις/στους Προέδρους των Τμημάτων και 
στις/στους Λειτουργούς των Σχολών. 

4. Αποφάσισε ομόφωνα (1 αποχή) όπως εγκρίνει την απευθείας ανάθεση στον Α.Σ., στη θέση 
του Ειδικού Επιστήμονα για τη διδασκαλία του μαθήματος «Γεωργική Υδραυλική - 
Αρδεύσεις» (ABF_312) – (3 ώρες θεωρία τη βδομάδα) στο Τμήμα ΓΕΒΕΤ, βάσει 
τεκμηριωμένης εισήγησης, λόγω του ότι εκ παραδρομής το εν λόγω μάθημα δεν 
συμπεριλήφθηκε στις προκηρύξεις.   

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε.  

Ο ΔΔΟ τήρησε αποχή κατά τη ψηφοφορία λόγω του ότι θεωρεί ότι διαχρονικά το κόστος των 
Ειδικών Επιστημόνων είναι ψηλό και δε βλέπει κάποια βελτίωση. 

5. Eνέκρινε το αίτημα του Αναπληρωτή Καθ. A.X. για εξωπανεπιστημιακή δραστηριότητα, όπως 
παρουσιάζεται στο παράρτημα που έχει υποβληθεί.  



 

 

Όσον αφορά την υπερκεφαλική χρέωση, το Πρυτανικό Συμβούλιο θα την εξετάσει σε επόμενη 
συνεδρία σε συνάρτηση και με την απόφαση που έχει ληφθεί στην 182η συνεδρία του για τις 
αποκοπές στις περιπτώσεις τιμητικών επιδομάτων.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

6. Ενέκρινε το αίτημα του Αναπληρωτή Καθ. Μ.Σ. για εξωπανεπιστημιακή δραστηριότητα στο 
Κέντρο Αριστείας (CYENS) όπως παρουσιάζεται στο παράρτημα που έχει υποβληθεί, υπό την 
προϋπόθεση ότι δεν υπάρχουν υπόλοιπα από προηγούμενα αιτήματα τα οποία έχουν ήδη 
εγκριθεί.  

Για την πιο πάνω έγκριση, το Πρυτανικό Συμβούλιο διευκρινίζει ότι ισχύουν οι πρόνοιες των 
αποφάσεων που λήφθηκαν στις 187η και 191η  συνεδρίες, ως εξής: 

• Η εν λόγω έγκριση συμπληρώνει το μέγιστο αριθμό επιτρεπτών ημερών για όλες τις 
συμπληρωματικές δραστηριότητες εντός του 2023 

• η συγκεκριμένη δραστηριότητα εμπίπτει στις εξωπανεπιστημιακές δραστηριότητες 
και η συνεισφορά στο Πανεπιστήμιο είναι 15%  

• η έγκριση έχει ισχύ μέχρι το τέλος του έτους 2023.  Για συνέχιση της συμβουλευτικής 
υπηρεσίας για το 2024 πρέπει να υποβληθεί νέο αίτημα. 

Το θέμα θα προωθηθεί στο Συμβούλιο για λήψη τελικής απόφασης. 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

7. Αποφάσισε ομόφωνα όπως σταλεί επιστολή από τον Πρύτανη προς Υπουργικό Συμβούλιο με 
το οποίο θα ενημερώνει για την κατάσταση του ΙΑΕSTE.  

Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως εξουσιοδοτήσει τον ΠΥΕΠΔ να 
αποστείλει επιστολή στις αρμόδιες υπηρεσίες των εταίρων Πανεπιστημίων με την οποία θα 
ενημερώνει την πρόθεση του Πανεπιστημίου για τη μη συμμετοχή του στο συνέδριο του 
IAESTE τον Ιανουάριο 2023, αφού πλέον δεν είναι διαχειριστής και  να διερευνήσει το 
ενδεχόμενο συμμετοχής άλλων πανεπιστημίων.  

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

8. Εξέτασε την εισήγηση της ΥΕ αναφορικά με τη συμμετοχή μελών της πανεπιστημιακής 
κοινότητας και άλλων στις δράσεις του EUt+, και αποφάσισε όπως η ΥΕ καταθέσει τις 
εισηγήσεις της στους επιστημονικούς υπεύθυνους των έργων και κατόπιν διαβούλευσης, να 
υποβληθεί τελική εισήγηση στο ΠΣ.    

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

9. Εξέτασε το μνημόνιο συνεργασίας με το Ανοικτό Πανεπιστήμιο Κύπρου που αφορά στην 
προσφορά του εξ αποστάσεως Μεταπτυχιακού Προγράμματος στα Ναυτιλιακά και 
αποφάσισε ομόφωνα όπως εισηγηθούν τις ακόλουθες τροποποιήσεις: 



 

 

1. Στο σημείο 3.3 αναφέρεται: «Η σύνθεση του ΑΣ περιλαμβάνει δύο (2) μέλη του 
Διδακτικού Ερευνητικού Προσωπικού (ΔΕΠ) του ΑΠΚΥ» και να προστεθεί «και δύο (2) 
μέλη ΔΕΠ του ΤΕΠΑΚ». 

2. Στο σημείο 4.3 (τελευταία παράγραφος) αναφέρεται: «Σημειώνεται επίσης ότι σε 
περίπτωση που το μέλος δεν επιθυμεί να λάβει αμοιβή για τη συμμετοχή του στο ΑΣ 
ή/και στην ΕΔΕ, έχει τη δυνατότητα να αιτηθεί όπως η αμοιβή που του αναλογεί 
πιστωθεί στο λογαριασμό του ερευνητή» και να προστεθεί «ή σε ταμείο υποτροφιών για 
φοιτητές/τριες». 

3. Στο σημείο 4.7, σελ. 5, σημείο 4 αναφέρεται: «…αμοιβές του διοικητικού προσωπικού 
του ΑΠΚΥ ή και του ΤΕΠΑΚ που απασχολούνται άμεσα ή έμμεσα στο πρόγραμμα και να 
προστεθεί η διευκρίνιση: «εκτός ωρών εργασίας». 

4. Στο σημείο 4.7, σελ. 5, σημείο 4 να τροποποιηθεί ως ακολούθως: «…οποιαδήποτε 
άλλη δαπάνη κρίνει το Ακαδημαϊκό Συμβούλιο σε συνεργασία με την Εποπτική και 
Διαχειριστική Επιτροπή ως απαραίτητη. Σε περίπτωση διαφωνίας μεταξύ των δύο 
επιτροπών να αποφασίζει από κοινού το Πρυτανικό Συμβούλιο του ΑΠΚΥ και του 
ΤΕΠΑΚ». 

5. Στο σημείο 8.4 να τροποποιηθεί ως ακολούθως: Η ρήτρα εμπιστευτικότητας, όπως 
καθορίζεται στην Παράγραφο 7, παραμένει σε ισχύ ακόμη και μετά τη λήξη της 
παρούσας Συμφωνίας για τα επόμενα 5 έτη.  

Ως προς το σημείο 4.3, ο ΔΔΟ διευκρίνισε ότι δεν επιθυμεί να λαμβάνει οποιοδήποτε ποσό 
και επιθυμεί όπως το ποσό που του αναλογεί να πιστωθεί στο ταμείο για υποτροφίες 
φοιτητών.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο εξουσιοδοτεί τον Πρύτανη όπως προχωρήσει στην υπογραφή της 
συμφωνίας συνεργασίας, δεδομένου ότι θα ενσωματωθούν σε αυτήν οι εισηγήσεις που 
προτείνονται πιο πάνω.   

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

10. Λαμβάνοντας υπόψη τις δυσκολίες που προκύπτουν με την ετοιμασία κοινού συμβολαίου 
για εργοδότηση Ερευνητικών Συνεργατών/τριών σε περισσότερα από ένα προγράμματα, 
αποφάσισε ομόφωνα όπως για κάθε έργο, να υποβάλλεται ξεχωριστό αίτημα και ετοιμάζεται 
ξεχωριστό συμβόλαιο. 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 

11. Έλαβε γνώση απόφασης της Επιτροπής Οικονομικών που αφορά τα Ερευνητικά 
Προγράμματα του Αναπληρωτή Καθ. Α.Χ. και θεωρεί ότι δε μπορεί να αποφασίσει για θέμα 
που αφορά σε άλλη Επιτροπή. Παρόλα αυτά, η άποψη του Πρυτανικού Συμβουλίου είναι να 
ακολουθούνται οι νενομισμένες διαδικασίες. 

Μετά το πέρας της συνεδρίας η απόφαση διαβάστηκε και επικυρώθηκε. 



 

 

12. Αποφάσισε ομόφωνα όπως εξουσιοδοτήσει τον ΔΔΟ και τον ΠΥΕΠΔ να ορίσουν την 
εκπροσώπηση του Πανεπιστημίου σε εκθέσεις του εξωτερικού. Οι ΔΔΟ και ο ΠΥΕΠΔ θα 
ενημερώσουν το Πρυτανικό Συμβούλιο σε επόμενη συνεδρία.  

Επιπλέον, το Πρυτανικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως δοθεί η ευκαιρία στους Λειτουργούς 
των Σχολών να συμμετέχουν σε εκθέσεις. 

 


